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Spelarförteckning/mötesnärvaro 

Spelare 

Förälder närvarande 
vid mötet 

William Barke ✓ 

Sebastian Dahlström ✓ 

Viktor Ericsson ✓ 

Sixten Härnström ✓ 

Linus Jansson ✓ 

Leon Kohlström  

Dennis Kollander ✓ 

Martin Lindegren ✓ 

Alexander Linnerud  

Oliver Martinez Pettersson ✓ 

Oscar Ojala-Orrebrink ✓ 

Melker Olsson ✓ 

Emil Pohjonen  

Lucas Poutiainen ✓ 

Theo Poutiainen ✓ 

Markus Roth ✓ 

Leo Strang  

Casper Vare ✓ 

Fabian Wasell ✓ 

Lucas Östman ✓ 

 



Protokoll 

● Genomgång av befintliga roller 
○ Huvudtränare – Kai Ojala: Matcher och träningar. Kallar till match, bokar 

träningsmatcher, kontakt med förbundet och andra lag. 
○ Assisterande tränare – Tommy Poutiainen: Matcher och träningar. Sköter 

närvarorapportering. 
○ Lagledare – Daniel Barke: Har hand om laget.se, nyheter, schema för fika och 

sekretariat, kallar till föräldramöten, laglista, licenser för spelare, rapporterar 
matchresultat till förbundet m.m. 

○ Kassör – Linda Poutiainen: Ekonomi, medlemsavgifter, domarersättningar, betalning 
av cuper m.m. 

● Roller där vi skulle behöva hjälp 

○ Klädansvarig 

■ Vi önskar att någon tar på sig att framförallt under början av säsongen se 

över grabbarnas behov av träningskläder och håller kontakten med Stadium 

Team Sales. 

■ Ingen anmälde sig frivillig, Linda P kollar upp hur det funkar med Stadium 

○ Cupansvarig 

■ Vi ser behovet av att någon (i god tid) kollar upp utbud och bokar cuper för 

laget. 

■ Tobias Härnström tar på sig att boka Mälarenergi cup samt kolla upp 

möjligheten att delta i ytterligare en cup (på annan ort) inför våren. Carmen 

Jorro Martinez anmälde intresse av att hjälpa till. 

○ Sponsoransvarig 

■ Vi önskar att någon tittar på möjligheter till sponsring av tex träningskläder 

samt håller kontakt med eventuella sponsorer. 

■ Det skall finnas underlag för sponsoravtal tillgängligt. Daniel B kollar upp. 

■ Tobias H tar på sig att börja dra i sponsringsfrågan. Förslag mottages 

tacksamt. Tobbe nås på tobias.harnstrom@gmail.com samt 0705349666. 

○ Försäljningsansvarig 

■ För att dryga ut och hålla liv i lagkassan behöver vi anordna försäljningar. 

■ Therése Vare tar på sig att börja titta på lämpliga försäljningar att 

genomföra innan jul. 

■ Förslag som nämndes var bla. bingolotter, Newbody, Spicy Dream, kakor, 

salami, blommor, grillkol, toapapper. 

● Lagkassan 

○ Årets försäljning av Restaurangchansen inbringade ca 4000 kr. 

○ Lagkassan ligger för närvarande på ca 20000 kr, ungefär samma utgångsläge som 

förra året. 

○ Förra årets cuper, Storvreta och Linköping, kostade ca 45000 kr resp. 20000 kr. 

  



● Cuper 

○  Storvreta 

■ Lag anmält. A-deltagarkort bokat. Detta kostar 730:- per spelare och i det 

ingår följande: 

2 övernattningar i skola, 2 frukostar, 2 luncher och 2 middagar (middag dag 

1, lunch dag 3), busstransporter mellan hallar och skolor, t-shirt samt rabatt 

på entré till Fyrishovs äventyrsbad. 

■ Vi bestämde att var och en betalar 500:- ur egen ficka för deltagarkortet, och 

övriga delen tas från lagkassan. Information om när och hur detta skall 

betalas kommer senare. 

■ Vi diskuterade huruvida vi skulle titta på att hyra bussar, men kom fram till 

att vi bör klara skjutsandet till och från matcher och skolan gemensamt 

genom de föräldrar som är på plats. 

■ Två föräldrar behöver ställa upp och sova på skola med barnen. Daniel B 

anmäler sig och Tobias H kan troligen fylla den andra luckan. 

○ Mälarenergi cup 

■ Vi beslutade att anmäla oss till Mälarenergi Cup i vår. 

○ Vi avser hitta ytterligare en cup (på annan ort) att spela under våren. 

■ Örebro? 

■ Linköping? (Förmodligen samtidigt som Mälarenergi) 

■ Katrineholm? 

● Försäljningar 

○ Alla bidrar så gott man kan.  

○ Therése V kollar upp förslag på försäljningar att anordna under hösten 

● Tränings-/matchkläder 

○ Linda P kollar upp hur det funkar med Stadium Team Sales. 

○ Daniel B kollar med Kai så matchtröja finns till alla, även nytillkomna spelare. 

● Aktiviteter utöver träningar och matcher 

○ Vi tog upp ett förslag om att titta på sociala aktiviteter för grabbarna utanför 

ordinarie träningspass och matcher. 

○ Förslag som nämndes var tex Prison island och kokpunkten. 

○ Magdalena Barke och Johanna Olsson tog på sig att försöka hitta en lämplig 

aktivitet innan jul. Förslag mottages tacksamt. 

● Samarbeten med andra lag 

○ Kai berättade att vi kommer att ha samarbeten med P07, P06 och P05 Röd 

○ Nu närmast Scorpions Cup i början av november. 

● Angående matcher 

○ Bra antal spelare i truppen. Satsar på att ha tre femmor och två målvakter varje 

match. 

○ Ingen toppning. Ingen ska känna sig petad. Fokus på detta. 

● Tommy presenterade sig som ny tränare 

  



● Facebookgrupp 

○ Vi pratade om lämpliga former av kommunikation oss föräldrar emellan. 

○ Laget.se finns förvisso men vi försöker se till att alla kommer med i befintlig 

föräldragrupp på FB så att vi kan använda även den. Denna är för närvarande publik, 

men skall ändras till sluten och i samma veva ser vi över vilka som är medlemmar. 

Daniel B fixar detta. 

● Kiosken vid hemmamatcher 

○ Frågan kom upp om vad man förväntas göra när man ansvarar för kiosken i samband 

med hemmamatch: 

■ Ta med fikabröd 

■ Ta med laktosfri mjölk till kaffet 

■ Var på plats en stund innan för att hinna brygga kaffe och ställa i ordning 

kiosken. 

■ I kansliet finns läsk, festis, choklad, kaffemuggar samt prislista och 

växelkassa 

● Träningsschemat 

○ En fråga ställdes gällande om vi har fler träningspass per vecka framöver men såvitt 

vi vet är det måndagar och onsdagar som gäller. Halltiderna är fullbokade, så 

utrymme för fler pass finns inte. 

● Samling inför bortamatcher 

○ Vi diskuterade samåkning inför kommande bortamatcher för att undvika att var och 

en tar egen bil i onödan. 

○ Förslag: samling på lämplig parkering innan samt ha med detta i kallelsen till 

långväga bortamatcher.  

● “Samling” efter bortamatcher 

○ Förslag kom upp om att gemensamt, de som vill, och när så är lämpligt, stanna 

någonstans och äta tillsammans efter långväga bortamatcher. Detta skulle kunna 

kommuniceras genom befintlig FB/Messenger-grupp. 

 


